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Förslag till riksdagsbeslut 

Riksdagen tillkännager för regeringen som sin mening vad som anförs i mot-

ionen om vikten av att Luftfartsverket återköper tidigare aktieandelar i Väs-

terås Flygplats AB. 

Motivering 

Västerås Flygplats AB ägs idag till 100 procent av Västerås stad, efter att 

Luftfartsverket sålt sin andel om 40 procent för en krona. Företaget driver 

Västerås flygplats som är en viktig flygplats för befolkningen och näringslivet 

i Västmanland och norra Södermanland. 

Landningsbanan är tillräckligt stor att landa och starta på med alla flyg-

planstyper. För närvarande trafikerar man Köpenhamn och London, jämte 

flyg för charterresor till Medelhavet. 

Västerås Flygplats AB förlorade 23,5 miljoner kronor under 2006 och man 

håller på att rekonstruera företaget med nytt kapital. Ny styrelse är utsedd 

med en erfaren industriman som styrelseordförande. Man ser över kostnader-

na i bolaget och personal sägs upp. Västerås Flygplats AB arbetar med flera 

nya initiativ på marknaden, nya linjer till olika länder samt fler charterlinjer. 

Ryanair flyger till såväl London som Dublin från Västerås flygplats. Under 

oktober 2007 ökar trafiken till London med ytterligare en flygning per vardag 

och en flygfraktlinje förhandlas med Nordic Solutions. 

Det är mycket viktigt att Luftfartsverket finns med som aktieägare i företa-

get och ger det stöd i styrelsen som behövs för att skapa en bättre verksamhet i 

Västerås Flygplats AB, varför Luftfartsverket bör köpa tillbaka sin andel för 

samma krona som den såldes för. 
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Stockholm den 3 oktober 2007  

Staffan Anger (m)  
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